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  Zápis 6. schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  
konané dne 17.6. 2014 v Praze na Strahově  

 

 

přítomni:  J. Boháč,  P. Bednář, P. Šebesta , M. Doktor, P. Náprstek, ,  P. Mokrý 
hosté:  Z. Krpata, P. Hottmar ,  T. Ježek , M. Kurfirst 
 
 

STK 
 

□ 
 

Hodnocení M-ČR dl.tr. a závodu ČP v Chomutově – výbor vzal na vědomí informaci předsedy STK Z.Krpaty. 
STK vypracuje s využitím vzorů manuál pro činnost záchranné služby. 
                                                                                                   Ú-1/5/14 :  P. Mokrý 
                                                                                                                T: 17.6. 2014 trvá 
 

□ 
 
 
 
□ 
 
 

Úkol 2/5/14 byl splněn:  Daňová poradkyně potvrdila, že při vyplácení náhrad rozhodčím lze postupovat podle 
paragrafu 10, odst.1, písm. A, zákona 586/1992 Sb. V tom případě součet odměn pro rozhodčí (diety, cestovné, 
ošatné) nesmí za rok/os. překročit částku 30.000,- Kč.  
 
Předsedkyně komise rozhodčích H.Charvátová připraví a v STK projedná návrh novelizace odměňování 
rozhodčích na závodech ČSK. Na základě návrhu bude aktualizován vnitřní předpis pro náhrady za činnost 
rozhodčích SRK ČSK od r. 2015                                               Ú-3/5/14  :  P.Mokrý, H.Charvátová, Z. Krpata 
                                                                                                                  T:   podzim 2014 
                                                                                                             

□ 
 

Hodnocení II. NZ – Z.Krpata informoval o zajištění organizace závodu. Kladem bylo m.j. fungující copy 
centrum v depu, rychlá dostupnost výsledků na internetu, zlepšila se slyšitelnost rozhlasu v depu. Dobrá 
spolupráce s rozhodčími. K řešení problémy se záložním měřením časů vč. záložního zdroje el.energie, s 
nasazováním a řazením lodí do drah v systému SPORTIS, neuváděný rok narození u mládeže. Z.Krpata dohodne 
nápravu s M.Slabejem. Opakovné nedostatky v práci záchranné služby (spojení, pohyb člunů) bude řešit manuál. 
Neúčinná jsou opatření k omezení počtu změn ve startovní listině (provedeno 58 zpoplatněných změn), bude 
hledáno jiné řešení.                                                                     Ú-1/6/14  : Z. Krpata 
                                                                                                                  T:   podzim 2014                                    

  

□ 
 

Příprava M-ČR – Z.Krpata informoval o stavu příprav mistrovství. Závod bude obsahovat celkem 450 jízd. 
Zpomalení pořadu přinesou jízdy neomezeného počtu benjamínků. Denní program bude od 8 do 20 hodin, 
včetně neděle. Členové výboru se zapojí do medailových ceremoniálů. Na sobotu bude připraven slavnostní 
nástup účastníků mistrovství, spojený s předáním cen reprezentantům, kteří ukončili úspěšnou závodní činnost.    
                                                                                                                  Ú-2/6/14  : Z.Krpata, P. Hottmar 
                                                                                                                  T:   22.7. 2014                                    
 
 

   SCM, Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 
 

□ Rada SCM projednala na schůzce v Račicích  kritéria výběru do SCM 2015 a podle úrovně kategorií navrhla 
počty sportovců vybraných v jednotlivých ročnících. V prvním kole výběru bude vybráno 87 sportovců + 
případně kanoistka(y).  Návrh byl v předstihu zaslán členům výboru. Výbor po projednání návrh schválil. 
 

□  P.Hottmar informoval výbor o abdikaci M.Hájka na členství v RSCM z časových důvodů. Výbor vzal informaci 
na vědomí. Současně P.Hottmar ocenil kvalitu a rozsah práce odváděné pro SCM trenérem J. Andrlíkem.                              

 
3.  Informace z RDS, RDJ, RDM 

 

       RDS    
□ Úkol 4/5/14 je plněn Smlouvy ČSK s reprezentanty jsou z velké části podepsané. U posledních, nově 

nominovaných závodníků, budou podepsány bezprostředně před reprezentační akcí.  
 

□ Antidopingový preventivní program ICF – dle předpisu ICF musí všichni junioři startující na MSJ a účastníci 
MS U-23 projít on-line školením ICF o antidopingové prevenci. Zajistí P.Hottmar zajistí po ukončení nominace 
v průběhu závěrečného soustředění.                                              Ú- 5/14 :  P. Hottmar  
                                                                                                                  T:  15.7. 2014 
 

□ Mobilní tréninkové startovací zařízení v Račicích – startovací zařízení nebylo dosud instalováno, SC Račice 
přislíbilo zajistit instalaci v krátké době, sekretariát ošetří administrativně.  
                                                                                                        Ú-6/4/14 :   P. Mokrý 
                                                                                                                     T:   30.4. 2014  trvá  
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□ P.Hottmar vypracoval pravidelné povinné čtvrtletní hlášení pro WADA a ICF o pobytu reprezentantů na 
společných akcích. Formuláře byly v požadovaném termínu odeslány na příslušná místa včetně kopie na 
Antidopingový výbor ČR (J.Chlumský). 
 

□ Doplňková výživa od firmy Nutrend – pro potřeby RD objednal P.Hottmar, budou použity na hlavních 
mezinárodních soutěžích. Dotováno částečně od ČOV. 
 

□ Výsledky reprezentantů na NZ - P.Hottmar okomentoval výsledky II.NZ, popsal současnou přípravu 
reprezentantů, zajišťovanou převážně resortními sportovními centry a plány pro nejbližší období. Svaz se podle 
plánu podílí na organizaci a financování některých kempů pro elitní reprezentanty - VT Livigno – J.Dostál 
K.Leština, VT Diavoléza K3 + C2, závěrečný kemp před MS v Linci - Ottensheimu. 
 

□ ME seniorů v Brandenburgu - P.Hottmar seznámil členy výboru s nominací na ME. Informoval o nominaci do 
hlavních hromadných posádek, o zajištění dopravy autobusem a mikrobusem Dukly Praha, o ubytování a 
stravování, o systému přihlášek prostřednictvím on-line systému, včetně dodání pasových fotografiích všech 
účastníků a pojištění léčebných výloh účastníků pojišťovnou Ergo. Výbor po diskusi vzal informace na vědomí. 
 

□ ME do 23 let – Francie – P. Hottmar seznámil členy výboru s nominací a organizaci výjezdu, doprava zajištěna 
autobusem Dukly spolu s RDJ, +M.Fuksa a trenér P.Fuksa letecky. Závodníci s nižší výkonností si na účast 
přispívají 5 a 10tis Kč. Výbor schválil navrženou nominaci a příspěvky účastníků v celkové výši 65tis. Kč, 
včetně kritérií návratnosti příspěvků samoplátců.  
 

□ Transport lodí na MS v Moskvě - P.Mokrý připravuje vystavení ATA karnetu na odbavení lodí na MS do 
Moskvy a AMS do Minsku. Zahájeno jednání s Hospodářskou komodou ČR.  M.Doktor nabídl pomoc ČOV a 
jeho partnera Čechofracht. M. Doktor zjistí možnosti.              Ú-3/6/14  :  P.Mokrý, M.Doktor 
                                                                                                                  T:  22.7. 2014                                    
 

□ Akademické MS Minsk – Česká asociace akademického sportu potvrdila možnost startu 16 závodníků, 
vedoucím výpravy byl určen J.Fuksa. Nominovaní musí dodat doklad o studiu a podklady pro žádost o víza. 
Údaje o účastnících nutné k zajištění pozvání a získání víz byly předány ČAUS, která výjezd financuje a 
spoluorganizuje. 
 

□ Doplnění dresů pro reprezentaci – Výbor schválil nákup 50ks dlouhých elastických kalhot pro doplnění dresů 
především pro kanoisty. P.Hottmar zajistí objednání a dodání materiálu.  
                                                                                                    Ú-4/6/14  :   P. Hottmar 
                                                                                                                  T:   22.7. 2014                                    
  

□ Nepoužívané lodě v majetku ČSK - P.Hottmar informoval o reprezentací nevyužívaných lodích, uložených ve 
skladu ČSK, a navrhl nabídnout je k prodeji. Výbor po projednání rozhodl odprodat svazem nevyužitelné lodě. 
Bude pořízen seznam lodí, přehled jejich stávajícího využití a fotodokumentace lodí navržených k prodeji. 
Výbor rozhodne o způsobu prodeje, který může proběhnout již při M-ČR v Račicích či v Týně. 
                                                                                                    Ú-5/6/14  :  P. Hottmar, P.Mokrý, M. Bouší 
                                                                                                                  T:   22.7. 2014                                    
 

□ V diskusi ke kvalitě doprovodného servisu reprezentace byla velmi pozitivně hodnocena spolupráce 
s fyzioterapeutem D.Vrbickým, lékařem M.Říhou a novinářkou B.Žehanovou, zajišťující kvalitní a 
frekventované mediální prezentace výsledků reprezentačních družstev a činnosti SRK ČSK. 
 

  

RDJ  
□ Hodnocení MRJ v Piešťanech - P.Hottmar okomentoval dosažené výsledky na MRJ a upřesnil hodnocení 

zveřejněné na www.kanoe.cz. Start na regatě považuje za přínos pro všechny zúčastněné. Dobře obsazený 
závod přináší závodníkům zkušenosti a motivaci, vše za nízké náklady. Výbor vzal informaci na vědomí. 
 

□ Nominace na YOG (olympijské hry mládeže r.nar. 97 a ml.) – výbor projednal současný stav nominace ČSK 
pro ČOV. O nominaci na 4 místa pro ČR pro universální kanoistickou soutěž na YOG, bude rozhodnuto na 
základě výsledků MEJ v rychlostní kanoistice a ve vodním slalomu. O nominaci z rychlostní sekce může 
usilovat K.Hájek. P.Hottmar projedná možnosti s trenérem M.Hájkem. V případě, že bude nominován na YOG, 
nebude startovat v maratonské kvalifikaci a nebude se ucházet o start  na MSM-J.                                                                 
                                                                                                    Ú-6/6/14  : P. Hottmar 
                                                                                                                  T:   22.7. 2014                                    
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□ MEJ Francie – P.Hottmar komentoval návrh nominace na MEJ, kterou předložil výboru již po II.NZ. Výbor po 

projednání návrh schválil. Doprava zajištěna autobusem, T.Veselý s trenérem J.Andrlíkem letecky na náklady 
svazu, letecky na vlastní náklady K.Hájek a K.Palma (letenka bude z rozpočtu RDJ uhrazena v případě 
medailového úspěchu na C1 nebo vítězství na C2). Organizace akce společně s výpravou do 23 let. 
 

□ Závěrečná příprava RDJ před MEJ v Račicích – soustředění vedl J.Andrlík, P.Hottmar vypomáhal jako asistent. 
Na přípravě se podle individuálních možností podílela i řada osobních trenérů. RDJ absolvovalo kvalitní 
soustředění, s velkým nasazením a v plánované intenzitě.  
 

RDM  
  

□ Hodnocení SP ve Slovinsku a MEM Piešťany - T.Ježek komentoval účast a výsledky na SP ve Slovinsku a 
MEM v Piešťanech. Zprávu o účasti na akcích měli členové výboru v předstihu k dispozici. Výbor potvrdil 
rozhodnutí, učiněná k nominacím a finanční spoluúčasti v mezidobí výborových schůzí elektronickou formou.  

   
□ Příprava nominace a výjezdu na MSM - T.Ježek informoval o postupu výběru reprezentantů na MSM 

v návaznosti schválená kriteria. Nominaci ovlivní výkonnost a ambice závodníků - kandidátů pro start na 
krátkých tratích a na MSM (Adam, Kožíšková a někteří další). Informoval výbor o plánu maratónské komise 
ICF na společně organizovanou dopravu lodí z Evropy do USA a zpět. Převoz lodí do Holandska, k nalodění do 
zámoří, je zatím plánován na dřívější termín, než bude známá česká nominace. Výbor schválil návrh T.Ježka 
využít nabídky dopravy od ICF i přes tyto komplikace a uložil mu dopravu lodí zorganizovat. 
 

□ Výbor vzal na vědomí informaci o pozvání maratónců na závody ve Španělsku, kam pořadatel zve české elitní 
závodníky každoročně, vždy jmenovitě, a účast plně hradí. Výbor bude o nominaci informován. 
                                                                                                    Ú-7/6/14  :  T. Ježek 
                                                                                                                  T:   22.7. 2014                                    

 

       Různé 
 

□ Úkol 7/5/14 splněn Výbor projednal a schválil základní rámec rozpočtu - příjmů a výdajů roku 2014, 
předložený předsedou J.Boháčem. Dotace z některých programů (program V.) jsou potvrzeny ministerstvem 
zatím pouze do 72% přislíbeného objemu. Tomu bude prozatím přizpůsobeno čerpání. Výbor projednal 
postup čerpání v obou možných scénářích - stávající 72%  a možný 100%. Výbor vzal na vědomí informaci o 
zřízení samostatného účtu, povinného pro přijetí dotace na mládež od ČOV z prostředků výnosů loterií. 
J.Boháč představil záměr posílení podpory mládeže v oddílech z prostředků ČOV. Na příští jednání výboru 
připraví konkrétní návrh s metodikou užití a rozdělení finanční podpory, včetně pomoci menším a dočasně 
méně aktivním oddílům.                                                             Ú- 8/6/14 :  J.Boháč 
                                                                                                                  T:  22.7 2014 

 

□ Rozdělení státní podpory MŠMT na údržbu a provoz sportovních zařízení - Výbor schválil rozdělení dotací 
z programu IV MŠMT 2014 oddílům, které o dotaci požádaly a splnily podmínky příjemců dotace. Finanční 
příspěvek je dělen podle hodnoty spravovaného nemovitého majetku, uvedené v žádosti o dotaci. 
Administraci dotace, smlouvy s oddíly a vyúčtování zajistí pro ČSK příslušné okresní servisní organizace 
ČUS. Sekretariát zajistí potřebnou součinnost a smlouvu s ČUS (P.Mokrý - S.Janouš). 
 

□ Metodická publikace – ČSK byl upozorněn na vydání metodické publikace k rychlostní kanoistice, 
zpracované ve Španělsku. Svaz prověří kvalitu materiálu a eventuelní přínos případného překladu do češtiny. 
                                                                                                    Ú-8/5/14 :  P. Mokrý 
                                                                                                                 T: 17.6. 2014  - přesunuto do září 
 

□ 
 
 
 
 
 
 
 
□ 
 
 
 
 

 

Příprava převodu majetku ČSK v Račicích na Národní olympijské centrum vodních sportů (NOC-VS) – 
J.Boháč informoval výbor o pokračujícím procesu. V současnosti se zpracovává žádost na MŠMT o souhlas 
s převodem majetku zatíženého státní dotací. K tomu se zhotovují darovací smlouvy a další náležitosti, 
vyplývající z povinností příjemce státní dotace a ze zákona. Informoval o uskutečněné valné hromadě NOC-
VS, na které byl zvolen výbor a kontrolní komise spolku. Volby proběhly podle návrhu ČSK, do výboru byl 
zvolen za ČSK J.Boháč, do kontrolní komise P.Šebesta a M.Doktor. Výbor NOC řeší základní úkony nutné k 
zahájení fungování spolku. ČSK uhradí členský příspěvek 1000,- Kč. 
 
Příprava ME 2015 – J.Boháč a P.Šebesta informovali o přípravě budoucích smluv s NOC-VS o pořádání ME 
2015. ČSK obdržel státní příspěvek na přípravné práce k organizaci ME. P.Sebesta informovat o 
připravovaných investicích k ME a MS v Račicích. Výbor pověřil P. Šebestu zastupováním a jednáním 
s NOC v záležitostech příprav ME. Zápisy z jednání výboru NOC budou rozesílány členům výboru SRK. 
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□ 

 
Valná hromada SC Račice, a.s. – účastí na VH akciové společnosti 26.6. v 11 hodin byl pověřen J.Boháč 
s tím, že je oprávněn schválit zprávu o činnosti společnosti a závěry jejího hospodaření za rok 2013. Současně 
je pověřen navrhnout na volbu za člena Dozorčí rady SA Račice, a.s.,  P.Bednáře. 
 

□ Správa majetků ČSK na Slapech a na Císařské louce - J. Heller, pověřený správou těchto majetků ČSK, 
doplnil informacemi písemnou zprávu, zaslanou členům výboru před jednáním. Informoval o neúspěšných 
žádostech o grant z magistrátu a Prahy 5 na opravu cílové věže v Praze Císařské louce. Předložil návrh úprav 
budoucí nájemní smlouvy zařízení v Praze, na stejném principu jako na Slapech. Výbor s návrhem souhlasí a 
pověřil J.Hellera pokračovat jednání s nájemcem o uzavření smlouvy na dobu určitou, na roky 2015 – 
2019 s tím, že byla stanovena minimální cena nájmu. Dále byl schválen předložený návrh financování a  
řešení opravy zatékání do bytu v objektu cílové věže.  
Výbor schválil dodatek k nájemní smlouvě s nájemcem F. Strnadem na Skalici, na zřízení 7 parkovacích míst 
na našem pozemku. Je to podmínka stavebního úřadu k vydání stavebního povolení k výstavbě chatek na 
pozemku pana Strnada.                                                               Ú- 9/6/14 :  J.Heller 
                                                                                                                  T:  22.72014 
 

□ Oslavy 90 let KVS Praha – Výbor vzal na vědomí informaci o účasti významných osob společenského života 
na oslavách 22.5. v loděnici KVS. Z pověření výboru zastupoval ČSK J.Boháč.  
 

□ Pojištění přepravy lodí a pojištění řidičů při akcích reprezentačních družstev – na základě diskuse bude 
prověřena možnost úpravy stávající pojistky na přepravu lodí o rozšíření na pojištění odpovědnosti řidičů. 
Případně bude odpovědnost pojištěna samostatně.                   Ú-9/5/14 :  P. Mokrý 
                                                                                                                T: 17.6. 2014 trvá,  v řešení  
 

□ MS Dračích lodí 2014 (ICF) – České asociaci dračích lodí byla nabídnuta spolupráce při zajištění výjezdu na 
Mistrovství světa družstev 2014, pořádaného ICF v Polsku. Je zajištěna rezervace levného ubytování pro 
českou výpravu. Projednat nabídku s P. Klímou .                   Ú-10/5/14 :  P. Mokrý 
                                                                                                                T: 17.6. 2014 trvá, v řešení 
 

□ Těžba písku v okolí Račic - M.Kurfirst, pověřený člen výboru Českého veslařského svazu, informoval výbor o 
plánované těžbě písku, ohrožující výšku vodní hladiny na kanále v Račicích. Spolupráce s obcemi není na 
dobré úrovní, obce podporují těžbu a přizpůsobují tomu územní plány. Podařilo se prozatím právní cestou 
zrušit povolení těžby písku a obnovit jednání o územním plánu Račic. Situaci pomůže řešit vládní usnesení o 
zařazení NOC do seznamu strategicky významných staveb, připravované ČOV. J.Boháč informoval 
M.Kurfürsta, že ČSK bude o majetek v Račicích pečovat prostřednictvím orgánů NOC-VS, který se postupně 
stane vlastníkem areálu. 
 

□ Úkol 11/5/14 splněn - P. Šebesta shromáždil postřehy a připomínky k organizaci SP 2014 v Račicích. Vše 
bude využito pro práci OV ME v příštím roce. 
 

□ Úkol 9/4/14 trvá – záměr uspořádání výstavy o kanoistice v oblastním muzeu v Olomouci, jmenování garanta 
za SRK ČSK. Výbor nadále hledá ochotného zájemce, nejlépe z Moravy, který by plnil roli garanta za SRK.  
 

□ Ú-10/4/14  splněn J. Blahová a T.Kosíková přihlášeny na trenérskou školu na FTVS, I. třída, specializaci 
zajistí M. Bilý z katedry sportů v přírodě v rámci specializace studentů magisterského studia. 
 

□ 
 

Provoz vodní dopravy na Vltavě v Praze – M.Doktor informoval výbor o iniciativě ČOV a plavební správy k 
bezpečnější plavbě. Nastavená pravidla – desatero - nejsou uživateli často dodržována. Připravuji se 
legislativní opatření - vyhláška o omezení rychlosti plavidel, která postihne i trenérské motorové čluny. 
Vznikne potřeba užívat výhradně katamarany (jízda ve výtlaku). Výbor pověřuje Z. Krpatu účastí na jednání 
s Plavební správou,  ČOV a ČVS k nastavení pravidel k zajištění bezpečné plavby na Vltavě v Praze.  
 

   
Zapsal: P. Mokrý                                      
 
 
Příští schůze výboru se uskuteční 22.7.2014 od 14:00 na Strahově 


